

**Press Release
For Immediate Release**

November 2021

Level 5 Holding is honored to announce the Opening of **RODD & GUNN** New Zealand first stores in Lebanon. A terrific addition to our collection of top-tier retailers.



A 75-YEAR OBSESSION WITH QUALITY

Since 1946, **RODD & GUNN** has been sourcing the finest quality fabrics to produce a range of premium men's clothing that's stylish, practical and durable.

It embraces a relaxed living aesthetic, no matter the season. The collections are built around iconic, evergreen pieces that can be effortlessly styled to suit your lifestyle. It combines new-generation fabrics with timeless manufacturing techniques to produce garments that are classic, yet contemporary.

And despite all circumstances **RODD & GUNN** New Zealand has landed in Lebanon.

We gladly invite you to explore the collection of iconic men's shirts and polos, as well as quality knits, coats and jackets to keep you warm in style. And the range of men's pants and trousers that are cut for ultimate fit and comfort, only at ABC Department stores Achrafieh L3 and Verdun L2 from 10:00 am to 10:00 pm.

Social MediaText:

Great news for all the fashionable men out there and the ladies who like to see their men elegant and classy every day! New Zealand's 75-year obsessed brand with quality, has landed in Lebanon despite all circumstances. Rodd & Gunn stores are now open at ABC Achrafieh and Verdun displaying high-quality menswear and accessories.



Location:

ABC Department L3 Achrafieh
ABC Department L2 Verdun

Video Link:

<https://we.tl/t-yaWDstEWr5>

Photos

<https://we.tl/t-rGwILdv3J7>

Banners:

<https://we.tl/t-eaStf6eC9j>

ABC Shop:

www.shopwithabc.com/brand/rodd-gunn.html?p=3

Instagram:

@roddandgunn

Phone:

009611990409

تتشرف شركة Level 5 Holding بالإعلان عن افتتاح المتاجر الأولى للعلامة التجارية النيوزيلاندية، RODD &

GUNN في لبنان. كإضافة رائعة إلى مجموعتنا من المراكات العالمية الفاخرة.



٧٥ عاماً من الجودة العالية

منذ عام ١٩٤٦، تعمل RODD & GUNN على توفير أجود أنواع الأقمشة لإنتاج مجموعة من الملابس الرجالية الفاخرة، الأنيقة، العملية والمتينة لاسلوب عيش مريح بغض النظر عن الموسم. تم بناء المجموعات حول أيقونات، قطع دائمة الرواج يمكن تصميمها بسهولة لتناسب نمط حياتك. فهي تجمع بين الأقمشة الجديدة مع تقنيات التصنيع الخالدة لإنتاج الملابس الكلاسيكية، حتى الآن تبقى معاصرة.

وعلى الرغم من كل الظروف، فقد وصلت العلامة التجارية النيوزيلندية RODD & GUNN الى لبنان.

ندعوكم لاستكشاف مجموعة القمصان والبولو الرجالية الشهيرة، فضلاً عن تريكو ذات جودة ومعاطف وسترات لإضفاء الدفء على الأناقة. ومجموعة البناتيل الرجالية والسرراويل التي صممت للشعور بالراحة القصوى، فقط في متاجر ABC في الأشرفية L3 وفردان L2 من الساعة ١٠ صباحاً حتى الساعة ١٠ مساءً.

النص لمواقع التواصل الاجتماعي:

أخبار سارة لجميع الرجال العصريين والسيدات اللواتي يرغبن في رؤية رجالهن أنيقين كل يوم! العلامة التجارية النيوزيلندية المهووسة الأشرفية وفردان ABC مفتوحة الآن في Rodd & Gunn بالجودة منذ ٧٥ عاماً، وصلت إلى لبنان على الرغم من جميع الظروف. متاجر! لعرض الملابس الرجالية والإكسسوارات العالية الجودة. اذهب للتحقق من ذلك